
 
Protokoll Årsmöte 
Fört vid årsmöte 2023-03-29 
Plats: Närlundaskolans matsal 
Representation: 23 personer närvarande vid årsmötet. 5 i styrelsen, 1 suppleant. Frånvarande från styrelsen: 1 suppleant 
Jennie Björk 
 
Ordförande Hans Christiansen öppnade mötet 
 
1. Mötets behöriga utlysande 
Mötet befanns vara stadgeenligt utlyst. 
 
2. Val av ordförande 
Till mötets ordförande valdes Hans Christiansen. 
 
3. Val av sekreterare 
Till mötets sekreterare valdes My Blomqvist Olsberg.  
 
4. Val av två justeringsmän 
Till justeringsmän valdes Gunilla Högbom och Göran Svensson. 
 
5. Fastställande av dagordning för stämman 
Den med kallelsen utsända dagordningen fastställdes.  
 
6. Fastställande av beslutsordning för stämman 
Noterades att varje fastighet har en röst och beslut tas med handuppräckning såvida annat ej påfordras 
 
7. Styrelsens verksamhetsberättelse för 2022 
Verksamhetsberättelsen godkändes. 
 
8. Redovisning av det gångna årets ekonomiska utfall 2022 
Redovisningen godkändes. 
 
9. Revisionsberättelse  
Revisor Joachim Eckerström redovisade revisionsberättelsen. 
Revisionsberättelsen godkändes. 
 
10. Ansvarsfrihet för styrelsen 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna året.  
 
11. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd för 
2023 
 
Det redogjordes för aviserade möjliga kostnadsökningar generellt sett om ca 20% mot föregående år för tjänster och material 
som föreningen köper in. Vägföreningar blir i år momsredovisningsskyldig enligt ett nytt skattebeslut, vilket medför att vi behöver 
debitera våra medlemmar moms. En positiv effekt uppstår dock då den moms föreningen betalar för varor och tjänster blir 
avdragsgill. I praktiken bedömda kostnadsökningar äter i huvudsak upp det positiva momsavdraget. Detta 
innebär en medlemsavgift som tidigare, 4200 kronor men plus moms (4200+1050) vilket medför en ny årsavgift om 5250 
kronor för permanentboende klass 3, fritidsboende, klass 1 blir 1750 kr och tomt klass 0,1 blir 175 kr.  
 
Förslaget redovisades och godkändes av stämman. 
 



 
 
12. Ersättning till styrelse och revisorer 
Ordinarie är hedersmedlemmar, vilket gör att de inte behöver betala årsavgiften. Suppleanter liksom revisorer får 900 kronor. 
Ersättningen godkändes. 
 
13. Val av styrelseledamöter för kommande perioder 
Valberedningen föreslår omval enligt följande: 
 
Hasse Christiansen, 2 år, Ordförande 
Royne Carlsson, 2 år, Vägfogde 
My Blomqvist Olsberg, 2 år, sekreterare 
 
Valberedningen föreslår också: 
 
Jennie Björk 1 år Suppleant, omval 
Anna Leander 1 år Suppleant, omval 
Tomas Södergren, 1 år Suppleant, nyval 
 
Beslut fattades enligt valberedningens förslag. 
 
14. Val av revisorer 
Till revisorer omvaldes Joachim Eckerström och Deirdre Ross. Till revisorssuppleanter omvaldes Fredrik Olsson och Ragnhild 
Östermyren. 
 
15. Val av valberedning 
Till valberedning omvaldes William Heigard och Patrik Nyberg.  
 
16. Breddning av Älvnäsvägen och gångbana mellan Hedborgs och 
Gärdsmygskurvan med ny beläggning fram till Lindqvist Hörna. 
 
Det informerades upplysningsvis om förra årets beslutet att bredda Älvnäsvägen mellan busshållplatsen Hedborgs filial och 
Gärdsmygsvägen samt uppföra två övergångsställen för att förbättra säkerheten. Det tidigare anbudet är ca 650 000 kronor och 
förväntas kunna bli gällande. 
 
I anslutning till breddningen har vi en sträcka på ca 220 meter, den första delen av Älvnäsvägen in i Älvnäs som Royne har haft 
under bevakning i många år och som tagit stor skada efter vintern. Aktuellt anbud för detta är 226 500 kronor.  
 
Vi vill starta med båda projekten omgående och därmed få 300 meter ny fin väg. Detta kommer att finansieras med 
vattenförsäljning i området, vilket just nu ligger på ca 1 miljon kronor. Vi finansierar hela summan med egna medel. Om intäkten 
från försäljningen inte hunnit inkomma, föreslår vi ett brygglån med ett maxtak om 500 000 kronor. 
 
Det vi ska fatta beslut om är att asfaltera infarten i samband med breddningen. Stämman godkände detta samt noterade denna 
punkt som ett tillägg till beslutad budget under punkt 11. 
 
 
17. Motioner från medlemmar 
Två motioner avhandlades. 
 
Den ena motionen är en önskan om att balans- och resultaträkningen (ej den förenklade) ska skickas med kallelsen till samtliga 
hushåll inför årsmötet vilket också bifogades med årets kallelse. Detta är någonting som alltid skall ske vilket informerades om 
och görs gällande inför kommande årsmöten. 
 
Styrelsens förslag var att bifalla motionen. Stämman godkände detta. 
 
Den andra motionen föreslog en långsiktig planeringsbudget för vägunderhållet och en tydligare budget för väg och mark. 
Motionens andemening är en önskan att det finns en långsiktig plan så det inte blir överraskningar framledes. Royne berättar att 
han löpande bevakar vägfrågorna väl och att det under lång tid inte uppstått oväntade händelser eller kostnader. Dock ett väl 
formulerat förslag varvid styrelsen ska ta till sig att fortsättningsvis bli än tydligare och när exempelvis asfaltsarbeten närmar sig 
som vanligtvis har långa intervall budgetföra detta i ett längre perspektiv vid dessa tillfällen. Att löpande uppföra en mångårig 
vägbudget anser styrelsen inte nödvändigt och är även förknippat med kostnader. Sammanfattningsvis diskuterades en 
tydligare redovisning av större kommande arbeten vilket styrelsen ställer sig positiv till.  
 
Styrelsens förslag var att avslå motionen. Stämman godkände detta. 
 
 
18. Övriga frågor 
 
Deidre Ross vill att vi bestämmer när årsmötet blir varje år. Vi förstår budskapet och hoppas kunna berätta detta innan sista 
januari 2024. 



26 augusti är ett preliminärt datum för Älvnäsfestivalen. 
 
29 april blir det städdag i Älvnäs. 
 
Det uppmärksammas att det ligger en trasig surfingbräda samt en trasig båt vid Busviken och man vet inte hur vi ska hitta 
ägaren och få bort detta. 
 
Linda Tapper lovar att ta bort en nerhuggen tall som hon kapat.  
 
Det finns en del klotter i Älvnäs, på lyktstolpar, på elskåp mm. Vi uppmuntrar alla till att ta en bild och maila adressen på platsen 
till oss, så tar vi bort detta på Städdagen. Vill man redan innan Städdagen göra en aktion, finns medel hos ordföranden att 
hämta. 
 
Vi berättar om hjärtstartaren som kommer att sättas upp på bokskåpet. Vi kommer att ha en utbildning med hur man använder 
den med ett begränsat antal platser. Vi hoppas att många vill gå kursen så vi tillsammans kan rädda liv. Observera att även om 
du inte har gått kursen, ska du hämta den om en akut situation uppstår. Maskinen pratar med dig och ger instruktioner på ett 
lättförståeligt sätt. 
 
Micke berättar om blomsterängarna och om Slåttergubben som lär människor hur man slår blomsterängar. Slåttergubben vill 
den 17 juni lära ut detta i fårhagen. Micke önskar att han ska komma tillbaka den 10 augusti, så vi kan bilda ett eget slåtterlag. 
Idén är att vi framgent ska göra detta själva. Vi funderar på om föreningen ska stå för kostnaden om man förbinder sig att hjälpa 
till tills den dag man flyttar från Älvnäs.  
 
En bikupa vid ängen är ett önskemål från Deidre Ross. Det är en bra idé men vi behöver någon som kan ta hand om den på 
bästa sätt. Hör gärna av dig om du kan mycket om bikupor. 
 
En önskan finns om att ha en guidad tur om vilka allmänna ytor det finns i Älvnäs. Anna Leander ska fråga Ingrid Leander om 
intresse finns då hon har gjort detta förut. Det finns också en karta på vår hemsida under rubriken grönområden där man kan se 
de grönområden som finns i Älvnäs. 
 
19. Meddelande om plats där årsmötesprotokoll hålls tillgängligt 
På anslagstavlorna och på hemsidan. 
 
20. Stämman avslutas 
Närvarande vid stämman tackade styrelsen för allt som de gör på bästa sätt. Ordföranden tackade alla som hade kommit och 
avslutade mötet. 
 
 
Närlunda den 29 mars 2023 
 
 
 
Hans Christiansen    My Blomqvist Olsberg  
 
 
Justeras: 
 
 
 
 
Gunilla Högbom    Göran Svensson 
 
 
 


